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1.      Ako by ste sa predstavili so svojou 

tvorbou čitateľom, ktorí ešte nečítali Vaše 

knihy? 

Začínala som síce ako spisovateľka pre dospelých, 

no vždy som túžila tvoriť hlavne pre deti. Nakoniec 

sa mi to podarilo a som takzvaný dvojdomý autor, čo 

ma veľmi teší. Je super odbiehať od vážnejších tém k 

humorným, a stretávať čitateľské publikum 

rozličného veku. Deti sú úžasné a neoklamete ich, 

preto sa teším, že aj moje knihy pre deti, i pre 

dospelých sú medzi čitateľmi obľúbené. Obe vyšli v 

prekladoch aj v Čechách, i Maďarsku a obe riešia 

rodinné vzťahy. V knihách pre dospelých je viac drámy, no i tam sa nájde veľa humoru.  

2.      Čo Vás motivuje pri písaní príbehov? 

Motiváciu nemusím hľadať, chcem prinášať čitateľom ďalej radosť s mojimi príbehmi. Sama som 

vášnivá čitateľka a mnohokrát som zažila s knihou úžasné chvíle radosti, smútku, i plaču. Jediné, 

čoho nemám dosť, je čas. Ak má človek motiváciu a talent, svet okolo je plný inšpirácií. Naozaj už 

potom stačí si len sadnúť a písať, lebo, ako hovorievam, knihu si treba vysedieť. Mojou ambíciou 

je písať knihy, ktoré v človeku zanechajú nejakú stopu, príbehy, ktoré dokáže precítiť. Jednoducho 

verím, že knihy robia človeka lepším a som rada, že ich môžem aj písať a že majú svoj okruh 

čitateľov.  

3.      Ako vnímate čas, v ktorom žijeme? Zmenilo sa tým niečo vo Vašej profesii 

autora/autorky? 

Čo sa týka času, pre spisovateľov, čo je samotárske povolanie, by to mohlo byť lepšie - nemôžeme 

cestovať, chodiť do reštaurácií, stretávať sa s priateľmi. Čisto teoreticky by to mohlo znamenať 

viac času na písanie. Pokiaľ ste ale spisovateľkou - zdôrazňujem tu ženský rod, a máte napríklad 

štyri deti ako ja, ktoré sa učia na skúšky, maturity, či len robia úlohy, tak sa vám prázdny byt 

zmenil na chaotické miesto, kde si nájsť tichý kútik je trochu problém. A ak k tomu ešte pridáme 

dvoch psov, jedného škrečka a dve morčatá, tak to už dupľom. Ale nesťažujem sa, som vďačná, že 

sme všetci zdraví. Ale na stretnutia, najmä s mojimi detskými čitateľmi sa už veľmi teším.  

4.      Máte nejaké sny, ktoré by ste chceli dosiahnuť na literárnom poli? 

Rada by som naďalej prinášala mojim čitateľom príbehy, ktoré ich zaujmú a ktoré sa im nejako 

zapichnú do srdca, rada by som cestovala po Slovensku na stretnutia s nimi a nič výnimočné… no 

možno predsa len, ak by podľa mojej knižky bol natočený film, to by bolo úplne super. 


